
  
 

 

PROTOKOLL FRA MENIGHETSRÅDSMØTE 

Møtedato: 15.10.20 

Tidspunkt: kl 19:00 – 20:30  

Sted: Siggerud kirkestue. 

 

 

Tilstede: Andreas Folkvord, Anette Tenvann, Terje Tjelta, Tom Egil Nordengen, Odd Einar 

Nordheim, Anita Y. R. Bach og Vemund Å Kjeldsen. 

 

Forfall: Camilla Eriksen, Ninni Carin Dahl, Bjørn Tormod Braastad og May Lene Ø 

Gundersen. 

  

Fra stab: Hanne Børresen (referent) 

 

 

Åpning ved Anita Bach 

 

 

Sak 62/20 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Saker til eventuelt A) Data for årsmøte, B) Avisabonnement 

 

Vedtak: Innkallingen ble godkjent med nevnte saker under sak 68/20 

Eventuelt. 

 

  Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 

 

 

Sak 63/20  Bekreftelse av godkjent protokoll fra 17.9.20 

 

Vedtak: Protokollen var lagt ved og ble godkjent per epost 1.10.20     

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 

 

 

Sak 64/20  Kirkestue 

Kirkestue komiteen har møte i kveld, 15. oktober. Egne midler til kirkestue er 

2,7 millioner på fond, øremerket kirkestue og 1,5 millioner lovet over tre år fra 

kommunen/fellesrådet. Menighetsrådet bør sette seg et mål om hvor mye vi 

skal samle inn – fint å ha et konkret mål å jobbe mot. Hvor mye er allerede 

brukt i planleggingsfasen? Komiteen hører med Per Øyvind Skrede.   

 

 

DEN NORSKE KIRKE 
Siggerud menighetsråd 



Vedtak: Menighetsrådet ønsker å samle inn 1,5 millioner + det beløpet som 

allerede er brukt i planleggingsfasen, rundet av til nærmeste hele 

hundretusener. Saken ble ellers tatt til orientering.   

 

  Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 

 

 

Sak 65/20 Strategi 

Presten og ateisten: de to + en debattleder som styrer praten, de tar imot 

spørsmål fra salen. Høres spennende ut. De skal ha kr 4500,- hver + 

kjøregodtgjørelse. Vi ønsker å arrangere i januar/februar, bruke hoopla for 

billetter, må opprette smitteansvarlig og fordele oppgaver.  

De andre gruppene har ikke jobbet noe mer med forslagene sine. 

Satsningsgudstjenestene er egen sak.  

 

Vedtak: Vi ønsker å arrangere dette januar-februar 2021 kl 18:00 i Siggerud 

kirke. Tom Egil Nordengen tar kontakt med dem ang dato og ber om 

bilder/filmklipp for promotering.  Billettpris blir kr 100,- som vi selger 

gjennom Hoopla. TrueNorth Consulting dekker evt. underskudd. Resten av 

organiseringen tar vi på neste møte.  

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 

 

 

Sak 66/20 Satsningsgudstjeneste 1.11 og 29.11 

Det er allehelgen 1. nov og alle som har mistet noen det siste året inviteres til 

denne gudstjenesten. 29. november er det lysmesse og både speideren og 

korpset deltar. Tenker det er lurt å bytte datoer for satsningsgudstjenestene – til 

en dato hvor ingen grupper er invitert inn.  

 

Vedtak: Vi flytter satsningsgudstjenesten til 17. januar og på neste møte jobber 

vi fram punkter om hvordan jobbe mot en satsningsgudstjeneste. Anita Bach 

lager et forslag (hva skal stab gjøre, hva skal MR gjøre, hvordan promotere, 

innholdet på plakaten, hvem er selgeren osv.).  

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

    

 

 

Sak 67/20 Antall i kirkerommet 

Vi gikk igjennom Terje Tjelta sine forslag som lå vedlagt innkallingen. Det er 

viktig at benkene merkes tydelig med hvor man kan sitte og hvor man ikke kan 

sitte.  

 

Vedtak: Forslaget med 40 plasser i benkeradene + 6-10 løse stoler vedtas. 

Hanne Børresen og Tom Egil Nordengen sørger for at benkene merkes tydelig.  

 



Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 

 

 

Sak 68/20 Eventuelt 

A) Dato årsmøte 

Det skal avholdes årsmøte, vanligvis på våren, men det måtte vi utsette og 

det er viktig at vi får arrangert dette før nyttår, innenfor smittevernreglene.  

 

Vedtak: Menighetsrådet holder årsmøte søndag 15. november, ca kl 12:00, 

etter gudstjenesten.  

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 

   

B) Avis abonnement 

Staben ønsker abonnement på Østlandets Blad og lurer på om Siggerud 

menighetsråd vil dekke det. Det er flere i stab som ikke bor i nærområdet 

og ønsker avisen på arbeidsplassen for å kunne følge med.  

 

Vedtak: Menighetsrådet mener at dette bør arbeidsgiver dekke og ber staben 

sende en søknad til fellesrådet. Menighetsrådet kan se på saken igjen, om 

fellesrådet sier nei. 

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 

 

 

Orienteringssaker: 

- Fellesrådsmøte 

▪ Budsjettet var den store saken 

▪ Ordføreren krever gode argumenter for å innvilge søknader om tilskudd 

▪ Stram økonomi i Nordre Follo  

- Møte 10. desember 

▪ Møte + juleavslutning, fra kl 18.00 hjemme hos Andreas 

- Gjerne kaffe og snacks på møtene 

- Blå konsert i Langhus kirke 4. desember 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
21.10.20 HB 


